
Aan: Het college van B&W van Groningen 
Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO over de Formule E naar Groningen halen 
 
Datum: 21 maart 2023 
 
Geacht college, 
 
Als VVD-fractie in de gemeenteraad van Groningen zijn wij van mening dat het naar onze stad halen 
van de Formule E een prachtige kans biedt om ons als duurzame en innovatieve gemeente op de 
kaart te zetten. De Formule E is een internationale raceklasse voor elektrische auto's die steeds 
populairder wordt. Het is de enige raceklasse ter wereld die gebruikmaakt van volledig elektrische 
auto's en heeft daarmee een bijzondere positie in de autosportwereld. De Formule E richt zich op 
duurzaamheid en innovatie en daarmee sluit het naadloos aan bij de ambities van onze gemeente 
om voorop te lopen op het gebied van duurzaamheid en innovatie. 
 
Een uniek aspect van de Formule E is dat de races worden gehouden op straatcircuits, wat betekent 
dat de races plaatsvinden in stedelijke omgevingen. Hierdoor krijgt het publiek de mogelijkheid om 
de race van dichtbij te beleven en wordt de stad waarin de race plaatsvindt volop in de schijnwerpers 
gezet. Dit biedt Groningen de kans om haar stad op een unieke manier te presenteren aan een 
internationaal publiek. 
 
Wij zien het naar Groningen halen van de Formule E dan ook als een unieke kans om onze stad 
internationaal op de kaart te zetten als duurzame en innovatieve gemeente en om de voordelen van 
elektrisch vervoer te benadrukken. Het organiseren van de Formule E biedt daarnaast vele 
economische en maatschappelijke voordelen, zoals een boost voor de lokale economie, het 
aantrekken van internationaal publiek en het vergroten van de naamsbekendheid van Groningen. 
Ook kan het organiseren van de Formule E bijdragen aan het vergroten van het draagvlak voor 
elektrisch vervoer en duurzame mobiliteit in onze stad en regio. 
 
Om deze reden willen wij u vragen om actief te gaan lobbyen om de Formule E naar Groningen te 
halen. Wij hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Is het college het met de VVD-fractie eens dat grote sportevenementen goed zijn voor de 
lokale economie? Zo nee, waarom niet? 

2. Is het college het met de VVD-fractie eens dat het halen van de Formule E naar Groningen 
een goede manier is om Groningen nog sterker op de kaart te zetten als innovatieve regio? 
Zo nee, waarom niet? 

3. Wat vindt het college van het idee om de Formule E naar Groningen te halen?  
4. Is het college bereid om actief te gaan lobbyen om de Formule E naar Groningen te halen? 
5. Is het college bereid om te onderzoeken welke economische en maatschappelijke voordelen 

het organiseren van de Formule E in Groningen met zich meebrengt? 
 
Rik Heiner  
VVD Groningen  


